
 Jan Mára

    studuji 4. rok bakalářské studium
se zaměřením softwarové inženýrství

         jsem předseda klubu Sincoolka
                            a také pracuji v IBM

Když jsem v roce 2013 nastoupil, řekl jsem si: Tohle je tak úžasná škola plná báječných lidí, tady chci být a 
pomoct jí v jejím rozkvětu. Od začátku jsem se začal angažovat v kolejním klubu a do půl roku jsem kandidoval na 
zástupce koleje a poté jsem se stal jeho předsedou. Za ty dva roky jsem hodně nahlédl do fungování SÚZ, na který bych
chtěl dohlížet nadále.

Hlavní cíle:

➔ postavit se proti osobním zájmům senátorů v AS ČVUT

➔ dohled nad hospodařením SÚZ, zejména aby studenti nedopláceli na chyby vedení

➔ posilovat postavení Studentské Unie ČVUT ve vedení ČVUT

➔ nebýt jen tichým členem a nenechat rektora páchat další škody   

 Se svou kandidaturou do AS ČVUT souhlasím.

V Praze dne 2.11.2016

username: marajan


